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Poznámka:  Zveřejněna je pouze upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu 

zveřejňovaných osobních údajů podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů 
v platném znění. Osobní údaje jsou v souladu s § 16, § 17 a § 95 zákona 
č. 128/2000 Sb.,o obcích v platném znění. 

. 
 

bod jednání číslo    18  
 
 

 
Příspěvek do 2. zasedání Zastupitelstva m ěsta Ku řimi konané dne 22.03.2016  
 
Zápis z finan čního výboru ze dne 16. 3. 2016 
 
 
Obsah materiálu: Důvodová zpráva 

 A - zápis z jednání FV  
 
Materiál předkládá:  Ing. Mgr. Vlastimil Burkart - Zastupitel 

 
Materiál zpracoval:  Ing. Aleš Varmužka - Vedoucí odboru  
 
 
Důvodová zpráva:  
 

V příloze je zápis ze zasedání Finančního výboru ZM Kuřimi, který se konal dne 16. 3. 2016. 
 
 
Návrh na usnesení: 
 

ZM  b e r e   n a   v ě d o m í   zápis ze zasedání Finančního výboru ZM Kuřimi ze dne 16. 3. 2016. 
 
Termín plnění: 22. 3. 2016 (OF) 
  

 
 



Zápis z jednání Finan čního výboru Zastupitelstva m ěsta 
Kuřimi (FV ZMK) – 16.3.2016 

 
Přítomní: Burkart, Vítek, Poledňák, Kříž, Pospíšil, Vozdecký – TAJ Varmužka, Ondrášek 

Omluveni: Macková, Hála 

 

Program jednání  FV ZMK  

1. Úvod – zahájení – prezence 
2. Programy podpory – dotace sport a kultura 
3. Ostatní 
4. Závěr 

 
Ad 1/ 
 
Jednání bylo zahájeno v 18:30 hod, přítomno 6 členů FV, FV byl usnášeníschopný.  V. 
Burkart přivítal všechny přítomné členy FV, jednání byl přítomen i radní P. Ondrášek. 
 
Ad 2/ Programy podpory – dotace sport  a kultura 
 
Jediným bodem jednání byla diskuze nad tématem poskytování dotací na spolkovou, 
sportovní a kulturní činnost ve městě. P. Ondrášek seznámil na úvod členy výboru 
s problematickými oblastmi této agendy, převážně pak s chybami ve vyúčtování těchto 
dotací. 
Nejvíce bylo diskutováno možné rozdělení subjektů, které žádají o finanční podporu na ty, 
které působí ve městě delší dobu, s členskou základnou a pravidelnou činností, které by 
mohly být zahrnuty do programu, který přesahuje horizont jednoho roku a na ostatní 
subjekty, které by žádaly na konkrétní projekty. 
 
  
Z dlouhé diskuze vyplynuly následující záv ěry: 
 
Oba výbory (sport a kultura) by vytipovaly subjekty , kterých by se systém víceletého 
financování mohl týkat, p řičemž Finan ční výbor doporu čuje následující kritéria 
(mohou být upravena): 
 

a) 7 – 10 let historie činnosti ve m ěstě 
b) Dotace ve výši od 25 000 K č (50 000 Kč) 
c) Pravidelná činnost ve form ě práce s mládeží – min. 1 hodina činnosti týdn ě po 

dobu 10 – ti m ěsíců v roce v po čtu 20 a více členů do 15-ti let (18 let) 
 
Diskuze bude pokračovat na dalších jednáních (mohou být společná s oběma dotčenými 
výbory ) tak, aby nová pravidla mohla být platná od roku 2017. 
  
O závěrech nebylo hlasováno. 
 
 
Závěr 
 
Jednání FV bylo ukončeno v 19:45 hod.  
 
Zapsal: Aleš Varmužka 
Ověřil: Vlastimil Burkart 
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